
 

 

 
 
VVD Leusden/gemeenteraadsfractie 

 

Vragen over de leegstand in De Biezenkamp 

 
Leusden, 18 januari 2017 
 
 
Geacht college, 
 
Ondanks dat De Biezenkamp feestelijk is geopend en er steeds mooier uit komt te zien, blijven 
veel bedrijfspanden leeg. We zien één pionier in het U‐blok, maar afgezien daarvan zijn er in het 
U‐blok en ook daar buiten donkere gaten. 
 
Naar aanleiding daarvan heeft de VVD‐fractie de volgende vragen: 
 
1. Wat is de stand van zaken rondom de bezetting van De Biezenkamp? Zijn er geïnteresseerde 

ondernemers? 
 

2. Haken er winkeliers (vroegtijdig) af in verband met (strikte) regels die niet passen bij hun 
commerciële belangen? En zo ja, welke zijn dan die regels? 

 
3. Zo er regelgeving bestaat die als knellend wordt ervaren, wilt u de raad een voorstel doen om 

deze te versoepelen of op te heffen? Zo niet, wilt u aangeven waarom dit niet mogelijk of on‐
gewenst is? 

 
Wij verzoeken het college om de gemeenteraad hierover te informeren. 
 
Namens de VVD‐fractie, 
Met vriendelijke groet, 
 
Henk Lonink en Carlos Genders 


